
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 11. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 305

Kan ministeren oplyse, hvorfor der er gået så lang tid med at føre beslutningen i 2017 (for

finansloven for 2018) ud i livet, og hvornår forventer ministeren det hele er på plads som

besluttet, jf. artiklen ”Har du en hest i stalden? Politiets intense jagt på heste er langtfra

forbi” fra Jyllands-Posten den 6. september 2019?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen

formand
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